親愛的應屆畢業同學,您們好:

Dear graduating students,

5月27日(六)是學校畢業典禮,這是一個重要且值得慶祝 的日子。 當日下午16時將於本校體育館,舉辦全校畢業典禮儀式,我們誠摯地邀請您一 同共襄盛舉。

May 27, 2023 (Saturday) is the school graduation ceremony, which is an important and celebratory day. The ceremony will be held at 4 pm in the school gymnasium and we sincerely invite you to join us in this momentous occasion.

本屆畢業典禮除了隆重的授證代表儀式,校長還為本屆畢業生送上優厚的祝福禮抽獎活動,包括 Apple iPhone 14 Pro Max (256G) 6.7 时*一台、Apple iPad Air (64G)*二台、Apple iPad mini (64G)*一台、Apple HomePod*2 個。重要的是,另有神秘大獎等著你(妳)在現場抽獎,不要錯過這難得的機會!

In addition to the certification ceremony, our president will warmly present the graduation gift drawing activities to this year's graduates. The gifts include one "Apple iPhone 14 Pro Max (256G) 6.7-inch", two "Apple iPad Air (64G)", one "Apple iPad mini (64G)", and two "Apple HomePod."

Notably, there are also mystery prizes waiting for you at the event. Take advantage of this rare opportunity!

一畢業生們請立馬手刀報名:

https://sys.ndhu.edu.tw/SA/XSL_ApplyRWD/ActAnnounce.aspx?ActID=16237 有參加有機會-----千萬別錯過了!

(♥溫馨提醒:抽獎對象為今年畢業的同學,記得要報名,且當日出席在現場參加全校典禮者才具抽獎兼領獎資格!!記得要提前報名哦!!!報名截止日期只到 112年5月15日中午12點截止)。

Please register here to participate and have a chance to win: https://sys.ndhu.edu.tw/SA/XSL_ApplyRWD/ActAnnounce.aspx?ActID=16237

Friendly reminder: The lucky draw is only open to this year's graduating students.

Register and attend the school-wide ceremony in person to be eligible for the graduation gift drawing activities.

Please make sure to register in advance as the deadline is at 12:00 pm on May 15, 2023.)

◎學務處將製【111 學年度畢業典禮】專屬網頁訊息,提供畢業典禮所有相關 資訊,歡迎查詢。

★活動網址: http://reurl.cc/MR5MYp

The Division of Student Affairs will create a dedicated webpage for the 111th Graduation Ceremony, providing all relevant information about the ceremony. Please feel free to check it out. Event website: http://reurl.cc/MR5MYp

111 學年度 畢業典禮活動網頁

學務處 敬邀您一同參與

The NDHU Division of Student Affairs invites you to participate.